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BR-01.0012.1.2.3.2015 

 

Protokół nr 4/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 10 lutego 2015 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności oraz Bożena Kaczmarska-Michniak – 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

2. Przyjęcie planu pracy i harmonogramu posiedzeń Komisji Rewizyjnej na rok 2015 r.  

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawiał kolejno skargi oczekujące na rozpatrzenie przez 

Komisję Rewizyjną: 

1) przekazaną przez Małopolski Urząd Wojewódzki w Krakowie skargę (znak sprawy:  

BR-01.1510.41.2014) dotyczącą nieuwzględnienia wniosków odnośnie 

przekwalifikowania terenów rolnych na tereny zabudowy mieszkaniowej 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Sidzina - Północ. 
Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu postanowiono zaprosić 

przedstawiciela Biura Planowania Przestrzennego w celu przedstawienia Komisji stanowiska 

w tej sprawie.  

Bożena Kaczmarska-Michniak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego przedstawiła 

Komisji podjęte decyzje planistyczne dotyczące terenu o którym pisze skarżący. 

Poinformowała o zapisach mpzp oraz Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Krakowa dotyczących działki, której dotyczy skarga i wyjaśniła 

dlaczego nie zostały uwzględnione uwagi skarżącego do Studium, aby przekwalifikować 

działkę z terenów rolnych na tereny zabudowy mieszkaniowej.  

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Durek, Adam Migdał, Adam Kalita. Dodatkowych 

wyjaśnień udzielała Bożena Kaczmarska-Michniak. 

Po dyskusji Adam Kalita zaproponował, aby uznać skargę za bezzasadną, a jednocześnie 

zasugerować skarżącemu, że może w tej sprawie złożyć skargę na „Studium …” do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 6 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęła propozycję projektu uchwały w sprawie uznania skargi za 

niezasadną. 
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2) przekazaną przez Przewodniczącego Sejmiku Województwa Małopolskiego skargę 

mieszkańców budynków o numerach 4c, 5, 6 oraz 7 na os. Dywizjonu 303 w sprawie 

usunięcia pasa zieleni przy budynku nr 4c, 5, 6 oraz 7 na os. Dywizjonu 303 (znak 

sprawy: BR-01.1510.48.2014).  

Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta Miasta w tej sprawie, w których informuje, że nie 

wpłynął wniosek o wydanie zezwolenia na usunięcie zieleni z tej działki, ani nie została 

wydana żadna decyzja w tym zakresie. Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że jest to 

sprzeczne z tym co twierdzą skarżący i zaproponował, że odbędzie w związku z tym wizję 

lokalną tego terenu. 

Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

3) skargę dotyczącą bezprawnego użytkowania części działki nr 112/1, obręb 13 

Podgórze (znak sprawy BR-01.1510.47.2014).  

Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta Miasta w tej sprawie. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Durek, Wojciech Krzysztonek, Adam Migdał, Adam 

Kalita. 

Po dokonaniu analizy przedmiotu skargi i przekazanych wyjaśnień Przewodniczący Komisji 

zaproponował przyjęcie projektu uchwały w sprawie uznania skargi za niezasadną.  

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła propozycję projektu uchwały w sprawie uznania skargi za 

niezasadną. 

Jednocześnie postanowiono zwrócić się do Prezydenta Miasta z prośbą o właściwe 

zagospodarowanie terenu, którego dotyczy skarga i podobnych terenów będących własnością 

Gminy oraz o systemowe rozwiązanie nielegalnego parkowania czy innego nielegalnego 

korzystania z takich terenów. 

4) przekazaną przez Małopolski Urząd Wojewódzki skargę na działalność Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie Filia Nr 8 (znak sprawy: 

 BR-01.1510.1.2014) 
Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta Miasta w tej sprawie. 

Po dokonaniu analizy przedmiotu skargi i przekazanych wyjaśnień Przewodniczący Komisji 

zaproponował przyjęcie projektu uchwały w sprawie uznania skargi za niezasadną. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji, 7 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 

„wstrzymujących się” przyjęła propozycję projektu uchwały w sprawie uznania skargi za 

niezasadną. 

5) skargę (znak sprawy: BR-01.1510.3.2015) na działalność Prezydenta Miasta 

Krakowa, Urząd Miasta Krakowa, Wydział Architektury i Urbanistyki polegającą 

na wykluczeniu Skarżącego z przedmiotowego postępowania wobec bezzasadnego 

uznania, że Skarżącemu nie przysługuje status strony postępowania w sprawie 

dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego.  

Przewodniczący zaproponował, aby wystąpić o stanowisko Prezydenta Miasta w tej 

sprawie. Propozycja została przyjęta. 

6) skargę (znak sprawy: BR-01.1510.4.2015) na działania Prezydenta Miasta Krakowa 

oraz działania przedstawicieli Urzędu Miasta Krakowa Wydziału Mieszkalnictwa 

w związku z wydaniem wyroku nakazującego eksmisję skarżącego z mieszkania 

znajdującego się w Krakowie. Przewodniczący zaproponował, aby wystąpić o 

stanowisko Prezydenta Miasta w tej sprawie. Propozycja została przyjęta. 

7) Pismo (znak sprawy: BR-01.0012.2.2.5.2015) dotyczące braku odpowiedzi na pismo 

skierowane przez zainteresowanego do Rady Dzielnicy XI, zawierające prośbę o wydanie 

opinii prawnej w tej sprawie.  

Przewodniczący zaproponował, aby skierować pismo do Prezydenta z prośbą o wydanie 

opinii prawnej w tej sprawie. Propozycja została przyjęta.  
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Przewodniczący zwrócił uwagę, że jest to już kolejne pismo skierowane do Komisji 

Rewizyjnej, które dotyczy funkcjonowania rad dzielnic. Wcześniej wpłynęło również pismo 

radnych Dzielnicy X dotyczące powoływania komisji Rady Dzielnicy X oraz pismo 

dotyczące powoływania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy XVIII. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Wojciech Krzysztonek, Adam Migdał, Krzysztof 

Durek, Wojciech Kolarski.  

Postanowiono wystąpić do Prezydenta o opinię prawną w sprawach poruszonych w tych 

pismach.  

Przewodniczący poinformował również, że Komisja otrzymała stanowisko Prezydenta Miasta 

w sprawie budowy spopielarni zwłok i cmentarza w Podgórkach Tynieckich w związku 

z pismem Stowarzyszenia Nasza Mała Ojczyzna Kraków-Sidzina Podgórki Tynieckie, 

Stowarzyszenie Zielony Kraków, Stowarzyszenie Sprawiedliwy Kraków w tej sprawie. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie planu pracy i harmonogramu posiedzeń Komisji Rewizyjnej na rok 2015 r.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji plan 

pracy i harmonogram posiedzeń Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

Przewodniczący poinformował również, że Komisja Rewizyjna powinna przedstawić Radzie 

Miasta do uchwalenia propozycję planu kontroli Komisji Rewizyjnej. Zgodnie z § 54 ust. 3 

Statutu Miasta Krakowa Komisja Rewizyjna podejmuje kontrole zgodnie z planem kontroli 

zatwierdzonym przez Radę oraz na jej zlecenie, dlatego w celu właściwego wykonywania 

zadań przez Komisję Rewizyjną konieczne jest uchwalenie przez Radę Miasta planu kontroli. 

Przewodniczący poinformował, że został przygotowany projekt uchwały, który został 

doręczony członkom Komisji Rewizyjnej. Zapytał o ewentualne uwagi do przygotowanego 

projektu.  

Nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. Komisja w obecności 7 członków 

Komisji, 7 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła inicjatywę 

uchwałodawczą w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 3. 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

Ad. 4. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 13.55 zamknął 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

        Adam Kalita 

   Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  


